



## **Сведения об авторах**

**Бабенко Василий Николаевич** – доктор ист. наук, профессор Всероссийского государственного университета юстиции (РПА Минюста России), ведущий научный сотрудник Сектора Восточной Европы Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (vasbabenko@mail.ru)

Babenko V.N. – Sc.D. in history, professor of the All-Russian State University of Justice, leading researcher at the Sector of Eastern Europe of the Department of Europe and America INION RAS.

**Биткова Татьяна Георгиевна** – канд. филол. наук, старший научный сотрудник Сектора Восточной Европы Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (tgbitkova@mail.ru)

Bitkova T.G. – Ph.D. in philological sciences, senior researcher at the Sector of Eastern Europe of the Department of Europe and America INION RAS.

**Дырина Анна Федоровна** – младший научный сотрудник Сектора Восточной Европы Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (annad0904@yandex.ru)

Dyrina A.F. – junior researcher at the Sector of Eastern Europe of the Department of Europe and America INION RAS.

---

**Калоева Елена Борисовна** – канд. ист. наук, старший научный сотрудник Сектора Восточной Европы Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (osstik@icloud.com)

Kaloeva E.B. – Ph.D. in history, senior researcher at the sector of Eastern Europe of the department of Europe and America INION RAS.

**Лукьянов Федор Егорович** – корреспондент газеты «Новые Известия» в Будапеште. (fedorlukian@yandex.ru)

Lukyanov F.E. – correspondent of newspaper «Novie Izvestiya» in Budapest.

**Лыкошина Лариса Семеновна** – доктор ист. наук, главный научный сотрудник Сектора Восточной Европы Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (lykoszyna@mail.ru)

Lykoshina L.S. – Sc.D. in history, principal researcher at the Sector of Eastern Europe of the Department of Europe and America INION RAS.

**Подчасов Николай Александрович** – аспирант МГУ, младший научный сотрудник Российского института стратегических исследований. (nickpodchasov@yandex.ru)

Podchasov N.A. – graduate student of the Moscow State University, junior researcher at the Russian Institute of Strategic Studies.

**Трунов Филипп Олегович** – канд. полит. наук, старший научный сотрудник Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (1 trunov@mail.ru)

Trunov Ph.O. – Ph.D. in political sciences, senior researcher at the Department of Europe and America INION RAS.

**Шаншиева Лариса Николаевна** – канд. филос. наук, зав. Сектором Восточной Европы Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (shlara@rambler.ru)

Schanschieva L.N. – Ph.D in philosophy, head of Sector of Eastern Europe of the Department of Europe and America INION RAS.

**Щербакова Юлия Александровна** – канд. ист. наук, старший научный сотрудник Сектора Восточной Европы Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (juli.bak@mail.ru)

Shcherbakova Yu.A. – Ph.D. in history, senior researcher at the Sector of Eastern Europe of the Department of Europe and America INION RAS.